



Verslag Vergadering Wijknetwerk Batau-zuid

d.d. 11 december 2024

Kenmerk 2024-07

Opgemaakt door: Ans Wilbrink

Aanwezig: Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma, Marjon Huls(secretaris), Erik van de Voort (voorzitter), Padmini Kanhai, Audrey Story, Ingrid de Vries (penningmeester), Jos de Vries, Ivon van Wijngaarden.

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator).

Extra genodigde:

Buurtvertegenwoordigers: Hans Eimers(tevens lid Wijknetwerk).

Wijkbewoners: Ada Herweyer, Hans Geerars.

1. Opening en vaststellen van de agenda.)

Erik van de Voort opent de vergadering en heet iedereen welkom. Daar er 2 wijkbewoners er voor het eerst erbij zijn doen we een voorstelrondje.

2 Aanwezig/afwezig.

Afmeldingen met kennisgeving: Gijs de Korte (wijk boa), Dennis Klop(wijkagent), Marieke Schouten(wijkwethouder), Martin Nieuwenhuis(wijkbewoner).

Afwezig zonder kennisgeving:

3 Mededelingen. Geen mededelingen.

4 Verslag vergadering WNW 23 oktober 2024

geen op en of aanmerkingen op het verslag. Bij deze is die vastgesteld.

5 Financiële overzicht: (zie bijlage)

Ingrid de Vries verteld de subsidie aanvraag ingediend is bij de gemeente voor een bedrag van € 6582,00. In de kas zit nog ongeveer €5000,00 . We hebben €20.000,00 gekregen de uitgaven waren €15.000,00. Er zijn nog betalingen die gedaan moeten worden. We wilden de wijkkrant uitbreiden maar dan moeten we kijken naar de uitgaven en erin gaan snijden, anders gaat het niet. We gaan minder vergaderen en de bestuursvergadering is bij Erik van de Voort of Jos en Ingrid de Vries thuis.

6 Punten van uit en voor de gemeente:

b. AED. Via Ron Belonje hoorde we dat er 18 apparaten zijn opgehangen er moeten nog 2 apparaten in Batau- Noord en -Zuid bij komen dan is geheel Batau bedekt naar de nieuwe norm., er 2 avonden om een cursus te volgen. Men kan zich aanmelden via een App zodat men bericht krijgt als er iemand nodig is om de AED te starten.

Ron Belonje vertelde dat er veel klachten waren over het fietspad achter de bushalte op de batauweg dit is verholpen. Op de braamgaarde is er een drempel vernieuwd.

Jos de Vries vraagt hoe het zit met de warmte transitie: in januari 2025 weer meer berichtgeving hierover.

Karel Riemersma heeft een vraag hoe het zit met de wadijnburgflat (bouwputflat) blijkt een verzekeringskwestie te zijn dus afwachten.

Ada Herweyer vraagt hoe het zit met de knip in de batauweg. Licht nog bij de rechter is nog niet van de kaart wordt nog een zaak.

7 Punten uit de buurt Batau-Zuid.

Bij het secretariaat was een mail binnen gekomen dat ging over hakenkruisen op de weg. Deze was geschreven door Martin Nieuwehuis, hij vond het verwijderen van die kruisen wel erg lang duren. Ondertussen zijn ze verwijderd.

8 Wijkagent/Boa.

Beiden waren afwezig maar Ron Belonje heeft het waargenomen. Op de Landauerdrift 2 i was de afgelopen tijd rustig. Veel klachten over vuurwerk overlast vooral in de gaardes. Geen stijging van diefstal met vergelijking van vorig jaar. Inbraak in schuurtjes ook in de gaardes. Daarom waren Hans Geerars en Ada Herweyer er zij hebben een WhatsApp opgesteld in samen spraak met Ron Belonje zodat men elkaar op de hoogte kunnen houden bij verdachte situaties.

9 Rommelmarktroute met name het werven van vrijwilligers voor de organisatie.

De vraag is eigenlijk: Hoe krijgen we mensen voor de rommelroute. We willen een aparte groep ervoor hebben. Hans Eimers verteld dat er op de 3^{de} zondag een soepkar op muntplein staat en daar reclame te maken voor de rommelroute Batau-Zuid. Ron Belonje zegt dat we ze kunnen vragen of ze ook op de walnootgaarde willen gaan staan. Ron Belonje zorgt voor drukken van de flyers. We moeten eerst vrijwilligers hebben die kijken wat en hoe, die dus de kar willen trekken en dan pas de route aanmeldingen beginnen.

Erik van de Voort, Karel Riemersma en Hans Eimers komen a.s. maandag bij elkaar en kijken hoe ze het gaan opzetten.

10 Onderwerpen Nieuwsbrief en wel/geen reclame.

Daar moet eerst in het bestuur overgesproken worden of er wel of geen reclame in de wijkkrant komt. Bij geen reclame is wel dat de krant dan in alle brievenbussen mag, maar daar zijn kosten aan verbonden. Erik van de Voort moet eerst kijken hoe de kosten zijn wordt besproken in het eerste bestuursvergadering en daarna voorgelegd aan de leden van het WNW.

11 Hoe gaan we buurtvertegenwoordigers werven.

Geen reactie op de oproep voor buurtvertegenwoordigers in de wijkkrant. Ada Herweyer vraagt wat het inhoud na uitleg bied zij zich aan om buurtvertegenwoordiger te worden van de namengaardes. Hans Geerars steunt haar daar in.

12 Rondvraag.

Ivon van Wijngaarden verteld dat er tegels in de tunnel op de nedereindseweg los liggen Ron Belonje wil graag het meldingsnummer weten van haar zodat hij het kan nakijken
Ans Wilbrink verteld dat ze waarschijnlijk het bezorgen van de wijkkrantjes in januari niet kan doen. Moeten we nog na kijken hoe we dat oplossen.

Volgende vergadering is op 12 februari 2025 om 19,30 uur in de Partner.